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Interpelacja

w sprawie odnowienia pasow na przejSciu dla pieszych na rondzie Henryka Sienkiewicza.

Proszq o odnowienie poziomego oznakowania dla pieszych przed wjazdem na
rondo Henryka Sienkiewicza od strony ulicy Aleje Jana Pawla II. W ostatnim czasie na w/w
rondzie miala miejsce naprawa dziurawej nawierzchni. Nie odmalowano jednak poziomego
przej6cia dla pieszych - pas6w W dniu 29 wrzeSnia 202I r. skladalem w zwiqzku z tym
interpelacjq. Pasy odmalowano bialE farb4, po kt5rej obecnie nie ma 6ladu. Stanowi to zagrozenie
dla wszystkicl-r uczestnik6w ruchu. Przed pozostalymi tzema wjazdami na w/w rondo s4 pasy
bialo-czerwone pomalowane pruypuszczam w technologii grubowarstwowej i o wykonanie
takich pas6w wnioskujq. Wiadomo, ze takie przej6cie jest lepiej widoczne i trwalsze. Proszq o
wydanie odpowiednich decyzji w tej kwestii.
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